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Szanowna Pani Przewodnicząca,

w odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 5.05.2023 r. informuję:

I. Sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu ul. Wilanowskiej i ul. Mickiewicza

w Konstancinie-Jeziornie.

Na terenie miasta Konstancin-Jeziorna nie ma skrzyżowania ul. Warszawskiej

z ul. Mickiewicza, o czym pisze Pani w swojej interpelacji. Domyślam się, że chodzi

o skrzyżowanie ul. Wilanowskiej z ul. Mickiewicza w Konstancinie-Jeziornie.

Inicjatywę w tej sprawie podjęła Pani Anna Borowska, przewodnicząca Osiedla Grapa,

która była wyrazicielką większości mieszkańców tego osiedla.

Niezależnie od powyższego Burmistrz Gminy wielokrotnie prowadził rozmowy

z Panem Tomaszem Dąbrowskim, Zastępcą Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg

Wojewódzkich (MZDW) w Warszawie w tej sprawie. Efektem tych działań była m.in. wizja

lokalna skrzyżowania z udziałem m.in. Pana Tomasza Dąbrowskiego oraz Pani Anny

Borowskiej, radnej Rady Miejskiej. Zwracam uwagę, że ul. Wilanowska w Konstancinie

-Jeziornie jest drogą wojewódzką nr 724 i jest w Zarządzie MZDW.

W efekcie podjętych działań, za zgodą Rady Miejskiej Gminy Konstancin-Jeziorna zawarto

w dniu 25.06.2021 r. umowę z Województwem Mazowieckim w sprawie pomocy rzeczowej

oraz określenia ramowych zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania

pn. „.Opracowanie dokumentacji projektowej budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu

drogi wojewódzkiej nr 724 z ul. Mickiewicza w Konstancinie-Jeziornie”.
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Zgodnie z postanowieniami przedmiotowej Umowy, Gmina zobowiązała się

do opracowania na swój koszt dokumentacji projektowej oraz nieodpłatnego przekazania

dokumentacji jako pomocy rzeczowej Województwu. Samorząd Województwa zobowiązał się

do wybudowania sygnalizacji z własnych środków budżetowych.

Gmina Konstancin-Jeziorna w swoim budżecie na rok 2021 zarezerwowała, środki

budżetowe w wysokości 50 000,00 zł na udzielenie pomocy rzeczowej tj. sporządzenie

dokumentacji projektowej oraz wyłoniła jednostkę projektową tj. firmę ES Projekt Biuro

Projektowe Emil Syrko. Koszt prac projektowych wyniósł 36 900,00 zł.

Wykonawca w dniu 4.0”7.2022 r. wywiązał się z nałożonych na Niego obowiązków i przekazał

Gminie dokumentację projektowo-budowlaną. W trakcie opracowywania dokumentacji

wszelkie uzgodnienia Projektant uzgadniał z MZDW w Warszawie. Gmina w dniu

2.08.2022 r., za pismem przewodnim przekazała tę dokumentację do MZDW.

Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Urzędu Miasta i Gminy kilkakrotnie rozmawiał

z przedstawicielami MZDW o terminie rozpoczęcia tej inwestycji a Burmistrz Gminy

rozmawiał w tej sprawie z Z-cą Dyrektora MZDW, a wcześniej z Wicemarszałkiem Samorządu

Województwa Mazowieckiego Panem Rafałem Raj kowskim.

Ponadto w dniu 30.03.2023 r. skierowano również (drogą mailową) zapytanie

w przedmiotowej sprawie do Dyrektora MZDW, uzyskując informację, że planowane jest

przeprowadzenie postępowania celem wyboru Wykonawcy robót w II kwartale 2023 roku,

a planowany termin realizacji Inwestycji ustala się na cztery miesiące od dnia zawarcia umowy

z Wykonawcą.

II. Ścieżki rowerowe przy gminnych szkolach podstawowych w tym przy Szkole

Podstawowej nr 4 w Slomczynie.

Gmina Konstancin-Jeziorna opracowała przy pomocy firmy zewnętrznej

M8G Consulting Marketing, koncepcję przebiegu ścieżek rowerowych na terenie Gminy i ich

standardy wykonania. Aby były one spójne ze ścieżkami rowerowymi gmin sąsiednich

Piaseczna i Góry Kalwarii, zostało zawarte między tymi gminami porozumienie o wspólnym

zadaniu. Liderem tego porozumienia została gmina Piaseczno, która kilkukrotnie ogłosiła

przetarg na wyłonienie wykonawcy w trybie zaprojektuj i wybuduj.

Po nieudanych próbach wyłonienia wykonawcy w Urzędzie Miasta i Gminy dokonano analizy

zasadności budowy ścieżek rowerowych przy gminnych szkołach.

Ustalono, że Gmina ogłosi przetarg na wyłonienie Wykonawcy, który opracuje

dokumentację budowy i oznakowania ścieżek rowerowych przy Szkole Podstawowej nr 2

2



przy ul. Żeromskiego i Szkole Podstawowej nr 3 przy ul. Bielawskiej. Dotychczas ogłoszone

przetargi nie przyniosły pozytywnego rozwiązania. W najbliższych dniach Gmina ogłosi

kolejny przetarg.

Informuję również, iż z uwagi na lokalizację Szkoły Podstawowej nr 4 w Słomczynie

bezpośrednio przy drodze wojewódzkiej nr 724 i Szkoły Podstawowej nr 6 w Opaczy,

położonej bezpośrednio przy drodze wojewódzkiej nr 721, do czasu przebudowy tych dróg

publicznych nie ma możliwości budowy tam ścieżek rowerowych.

Warto też dodać, że w drogach gminnych w Słomczynie tj. na ul. Wiosennej,

Gmina zamierza budować sieć kanalizacji, a na ul. Uroczej budowę sieci wodno-kanalizacyjnej.

W pasie drogi wojewódzkiej nr 724 na odcinku od Szkoły Podstawowej nr 4 do ulicy

Jabłoniowej zostanie wybudowany główny kolektor sanitarny. Po tych inwestycjach Gmina

ogłosi przetarg na wyłonienie Wykonawcy, który opracuje dokumentacje przebudowy tych

dróg uwzględniające budowę i oznakowanie ścieżek rowerowych.

Wybudowana przez Gminę ul. Wagarowa bezpośrednio położona przy Szkole

Podstawowej nr 4 w Słomczynie spełnia wszystkie wymogi bezpieczeństwa.

Na zakończenie pragnę poinformować, iż Burmistrz Gminy systematycznie i wielokrotnie

o tych sprawach informował i informuje radnych Rady Miejskiej na komisjach merytorycznych

oraz sesjach Rady Miejskiej a tym samym i mieszkańców gminy.

Z poważaniem,

3URMISTRZ

mgr Kazimierz Jaf4czuk
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